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Norges Triatlonforbund
Protokoll fra Styremøte 8/2024 - - i tingperiode: 9/2023-2025

Sted: Idrettens Hus,Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 5. desember 2024, 19:00

Deltakere: Gabrielle Bjørnstad-Northern (daglig leder), Anette Brurås (styrets leder), Kalle Jensen
(styrets nestleder), Fred Arthur Asdal (styremedlem), Gunn-Marit Lyngroth Sævik
(styremedlem), Vibeke Nørstebø (styremedlem), Jørgen Gundersen (varamedlem) og May-
Lene Iversen (varamedlem)

Deltok ikke: Ole Morten Skogland (styremedlem)

Møteleder: Anette Brurås

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Godkjent

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

3. Økonomi- og likviditetsrapportering

Gabrielle orienterte om økonomisk status. Det er ikke brukt like mye penger som budsjettert. Det betyr mindre
aktivitet, så det er ikke bare positivt. Det har vært vanskeligere i år enn tidligere år å få søknader fra klubber for
aktivitet. Dette gjelder spesielt ungdomssamlinger. Vi er avhengige av aktivitet gjennom klubber, og utlyser en
del av post-3-pengene til breddeaktivitet gjennom klubb. 
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D&V sak 54: Styremøter og forbundsting 2025

Behov for endring i dato for styresamling vår.

Det ble åpnet en diskusjon om kommunikasjonsflater, som oppfølging på ett av temaene som ble løftet på
ledermøtet, Oslo i november.
Generalsekretæren fremhevet at forbundet har veldig mange ulike kommunikasjonsflater, noen forventer
kommunikasjonen et sted, andre andre steder. Vi må passe på å være konsekvente.
Anette presenterte ideen om Åpen Time, som gir klubber og utøvere mulighet til å følge med på vedtak, og å
stille  spørsmål. 
Administrasjon og president gjør seg godt tilgjengelige allerede i dag.
Det var enighet i at vi må være tydelige på hvilke kommunikasjonsflater vi bruker, ikke utvide ytterligere men
vurdere om flatene som brukes er riktige for å nå alle typer klubber og målgrupper.
Det som ble etterspurt på ledermøtet, en kanal for klubber å diskutere og samarbeide om aktivitet, er det
allerede en kanal for, gjennom en Facebook-gruppe. 

Forslag fra presidenten: Informasjonen og oppdateringene må komme fra klubbene. Ber Kalle om å sende
ballen tilbake til forslagsstillere, og be dem komme med en plan.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styresamlingen i april må flyttes. Samlingen blir Fredag 14. mars + lørdag 15. mars. Styremøtet 6. mars
utgår. For øvrig så ble forslaget, slik det ble lagt fram, vedtatt.

Forbundsting blir diskutert på neste styremøte.

D&V sak 55: Breddeutvalg, struktur og sammensetting

Kalle minnet styret om bakgrunnen for opprettelse av et samlet breddeutvalg. Det er fornuftig å samles på alle
områder. Det har skapt forståelse på de forskjellige områdene. Vi har ikke klart å utnytte underutvalgene, her er
det frivillige som ikke sitter i styret. Det har kanskje vært for få, og litt tynn deltakelse. Breddeutvalget bør
samkjøre litt bedre for å forberede saker framfør styremøter. Det er viktig å tydeliggjøre hvem som skal
kontaktes for ulike temaer.
Jørgen orienterte om at det har vært en god del møter, og vi har vært gjennom alle typer målgrupper.
Para/ungdom har  litt tynt med representanter. 
May-Lene informerte om at det har fungert greit med møter i breddeutvalget, det har vært litt krevende for noen
å møte på kort varsel. Agegroup har blitt flere, og da er vi bedre rustet. Det ville være positivt med en mer
planmessig årsplan for møter. 
Anette ba om at møter gjennomføres i god tid slik at saker blir meldt mer enn en uke før, slik at de kan komme
med i styremøteinnkallingen. 
Fred Arthur forklarte at det ikke behov for sekretær, gruppen klarer å utarbeide referat. Vi har fått innarbeidet
ting godt nå og kan i større grad påvirke agendaen på NTF.
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4. Orienteringer

Mangfold: Ingen saker
Markedsansvarlig: Ikke tilstede. Gabrielle oppdaterte status på potensielle og eksisterende sponsorer.
Eliteutvalg: Behov for å informere om at Trimtex-shoppen er åpen.
Breddeutvalg: Har gjennomført ett møte. Erik, Anders, Cecilie hadde ikke anledning til å møte. Tok opp
ledersamlingene: Gode diskusjoner, enkelt å delta. Behov for å informere tidligere om konkurranser, ansvaret
står på både forbund og klubber. Utvalget var positive til den nye modellen for lisens. Forbundet kan her vise til
at de har hørt på det som kom av tilbakemeldinger på tinget. 
Informasjon om klassifiseringsansvarlig para. 
Forbundet har fått spørsmål om det kan la være å gjennomføre agegroup-samlinger. 
Det ble diskusjon om dette: Det er et fåtall klubber som får til en slik samling. Forbundet har en avtale å forholde
seg til.
Kalle: Spørsmål om 300 kr avgift. Er det nødvendig? Det er fint at vi har agegroup deltakelse i mesterskap.
Utvalget tar en vurdering om hvordan dette skal fungere.
Administrasjon: Gabrielle orienterte om avtale med praksisstudenten om å gjennomføre sekretæroppgaver.
Anette orienterte om ledersamlingen i NIF. Lukket klagesakene inn mot World Triathlon. Det har vært en
gjennomgang av styresett i NIF, og hvordan man kan forbedre det. Det er laget en rapport, med en rekke
endringsforslag. Mottakelse i statsminister/representasjonsboligen  for å feire OL. Snakket litt med
statssekretæren til Lubna om utfordringene med å få til arrangementer i Norge.

D&V sak 56: NIF arbeid

Andelen vår på forvaltningen går ned. For administrasjonen å jobbe regionalt for å utvikle klubber er ikke
realistisk. Anette og Gabrielle jobber med NIF for å få forståelse for behov for økte ressurser, forbedrede
samarbeid. Vi må tilbake til NIF med forslag til klubber som kan testes i samarbeid med kretser. 
Vi ber også NIF om å jobbe, gjennom politisk lobbyvirksomhet, for å utfordre politikere på bedre økonomi for
folkehelse, for alle aldre. 

D&V sak 57: NM, Norgescup, Ungdomscup

Det ble fattet følgende vedtak:

Norgescup/Ungdomscup:
Bryne: Ungdomscup triatlon
Hamar: Duatlon ungdomscup
Hove: Ungdomscup og Ungdomsmesterskap. 
Ingen gjennomføring av Norgescup i 2025.
Det blir NM i triatlon mellomdistanse i Lofoten og NM/UM Akvatlon på Kalvøya.
Det tas ingen beslutning for NM-uka nå på grunn av uavklarte spørsmål. Dersom NM-veka-organisatorene
krever et svar nå, så må vi si nei til deltakelse. Eventuelt tar styret beslutning før jul. Produktet må se
betydelig bedre ut enn det gjør per nå.

D&V sak 58 Eventuelt

Fred Arthur orienterte om arbeid han og generalsekretæren har gjort mht. Kongepokalen. Vi gjør litt lure
løsninger av og til for å kunne dele ut Kongepokalen. Det er det samme problemet år etter år. Det ligger ikke an
til at vi kan dele ut pokal på kvinnesiden fortsatt. Fred Arthur og Gabrielle er i ferd med å utarbeide retningslinjer
for Kongepokal. Dette kan vi legge fram for styret på neste styremøte.
NIF har en frist 1. desember for søknad for Kongepokal. Da burde man hatt på plass NM i god tid i forkant for å
kunne vurdere, vi har ikke søkt om Kongepokal i år.  

Kalle: Kalle og Olav Kyrre har invitert funksjonærer til møte og vil da orientere om de konkurransene som har
fått tildelt cup/mesterskap. Stilte spørsmål om det kan være muligheter for å få reisekostnader dekket for andre
typer konkurranser slik at funksjonærer kan få mer erfaring. Gabrielle foreslo at reise og honorarbudsjettet for
funksjonærer kan ligge på samme nivå i neste års budsjett, slik at det ligger rom for like mye dekning av
kostnader, selv om det er færre cuper/mesterskap. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.
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* * * * *

5. desember 2024

Anette Brurås

665d7c5320f41c9be455f095

Kalle Jensen

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

666095fbd66b259bfb75d89b

Gunn-Marit Lyngroth Sævik

66609686df97929c19609800

Vibeke Nørstebø

66609634876d799c13e1376b

Anette Brurås

2025-01-02 15:33 UTC

665d7c5320f41c9be455f095

Kalle Jensen

2025-01-06 23:03 UTC

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

2025-01-02 21:28 UTC

666095fbd66b259bfb75d89b

Gunn-Marit Lyngroth Sævik

2025-01-06 20:03 UTC

66609686df97929c19609800

Vibeke Nørstebø

2025-01-02 19:42 UTC

66609634876d799c13e1376b



6660957720f41c9be460dd48

 Jørgen Gundersen

Jørgen Gundersen

2025-01-02 14:54 UTC

6660957720f41c9be460dd48
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